

Ref.: FIN/18/91
Date: 8 October 2018

المرجع: المالية/٩١/١٨
التاريخ: ٨ أكتوبر ٢٠١٨

Mr. Saif Sayyah Al Mansouri
Acting Assistant Chief Executive for Support
Service
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi
UAE

السيد/ سيف صباح المنصوري
مساعد الرئيس التنفيذي للخدمات المساندة بالإنابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. ٥٤٥٠٠
أبوظبي
دولة الإمارات العربية المتحدة

Dear Mr. Al Mansouri,

تحية طيبة وبعد،،،

**Re: Announcement for public through
Abu Dhabi Securities Exchange (ADX)
on behalf of National Bank of Fujairah
PJSC**

**الموضوع: إعلان للجمهور من خلال سوق أبوظبي
للأوراق المالية بالنيابة عن بنك الفجيرة الوطني ش.م.ع**

We refer to our announcement dated 01 March 2018 on the matter of increasing paid up capital of the Bank through conversion of Tier 1 capital notes of AED 500 million into ordinary share capital.

نشير إلى إعلاننا بتاريخ ١ مارس ٢٠١٨ بشأن زيادة رأس مال البنك من خلال تحويل سندات الشق الأول من رأس المال بقيمة ٥٠٠ مليون درهم إلى أسهم رأس مال عادية.

We hereby confirm the conversion of the Tier 1 capital notes of AED 500 million into 175,438,596 ordinary shares of National Bank of Fujairah PJSC with a factor of conversion equal to 2.85 for each note.

فإننا نؤكد على تحويل سندات الشق الأول بقيمة ٥٠٠ مليون درهم إلى ١٧٥,٤٣٨,٥٩٦ سهم عادي لبنك الفجيرة الوطني ش.م.ع مع معامل تحويل يساوي ٢,٨٥ لكل سند.

The total number of ordinary shares of National Bank of Fujairah PJSC have increased from 1,469,016,055 ordinary shares into 1,644,454,651 ordinary shares.

ارتفع إجمالي عدد الأسهم العادية لبنك الفجيرة الوطني ش.م.ع من ١,٤٦٩,٠١٦,٠٥٥ سهم عادي إلى ١,٦٤٤,٤٥٤,٦٥١ سهم عادي.

Please accept our kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



عدنان أنور
المسؤول المالي الرئيسي
بنك الفجيرة الوطني ش.م.ع

**Adnan Anwar
Chief Financial Officer
National Bank of Fujairah PJSC**

